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PROTOKÓŁ NR 15 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 23.11.2021 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w formie zdalnej. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Posiedzenie zostało nagrane.  

Goście: Magdalena Kołodziejczak – Wójt Gminy, Małgorzata Grzegorczyk – Sekretarz Gminy, 

Barbara Gałecka – pracownik merytoryczny, Katarzyna Czaja – pracownik merytoryczny, Ewa 

Drzazga – Zastępca Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

1. Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Romik rozpoczęcia posiedzenie, stwierdziła quorum i 

oddała głos Pani Barbarze Gałeckiej, która przedstawiła wnioski kandydatów do stypendium 

sportowego Wójta Gminy Pruszcz Gdański.  Po wysłuchaniu osiągnięć sportowych wszystkich 

kandydatów, Radni pogratulowali osiągnięć i jednogłośnie poparli wszystkie wnioski.  

 

2. Komisja zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

 

• Pani Ewie Drzazga przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Pruszcz Gdański na lata 2021-2025. 

Podczas dyskusji doprecyzowano nazwy działań Caritasu.  

Głosowanie: 9 głosów za, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 

 

• Pani Katarzyna Czaja przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę nr X/64/2015 

Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 28 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Pruszcz Gdański. Odbyła się dyskusja nad przedstawionym 

projektem uchwały.  

Głosowanie: 8 głosów za 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 

 

• Pani Katarzyna Czaja przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia trybu 

zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej przez Młodzieżową Radę 

Gminy Pruszcz Gdański. Odbyła się dyskusja nad przedstawionym projektem uchwały.  

Głosowanie: 8 głosów za, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów przeciw 

 



• Pani Małgorzata Grzegorczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu nadawania Honorowego Obywatelstwa Gminy Pruszcz Gdański. Odbyła 

się dyskusja nad przedstawionym projektem uchwały.  

Głosowanie: 9 głosów za, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 

 

• Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na podjęcie działań zmierzających do realizacji przez Gminę Pruszcz Gdański 

wspólnie z partnerem prywatnym, w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego, 

przedsięwzięcia pn. „Budowa budynku szkoły podstawowej wraz                                                                

z zagospodarowaniem terenu w Jagatowie. Odbyła się dyskusja nad przedstawionym 

projektem uchwały.  

Głosowanie: 9 głosów za, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 

 

• Pani Barbara Gałecka przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Pruszcz Gdański na rok 2022 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. Odbyła się dyskusja nad przedstawionym 

projektem uchwały.  

Głosowanie: 9 głosów za, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 

 

• Pani Małgorzata Grzegorczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Pruszcz Gdański – Magdaleny Kołodziejczak. Odbyła 

się dyskusja nad przedstawionym projektem uchwały.  

Głosowanie: 9 głosów za, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 

 

• Pani Małgorzata Grzegorczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości oraz zasad wypłaty diet radnych i sołtysów. Odbyła się dyskusja nad 

przedstawionym projektem uchwały.  

Głosowanie: 7 głosów za, 1 głos wstrzymujący, 0 głosów przeciw 

3. Radna Beata Biała-Grzędzicka poprosiła Panią Wójt o wyjaśnienie planowanej inwestycji 

budowy terenu rekreacji w Borkowie. Wójt Gminy Pani Magdalena Kołodziejczak udzieliła 

odpowiedzi.  

 

4. Komisja odbyła dyskusję nad projektem uchwały budżetowej na 2022 rok. Podczas dyskusji 

Radna Weronika Chmielowiec złożyła wniosek formalny o przeznaczenie połowy środków z 

planowanej inwestycji terenu rekreacji w Borkowie na przygotowanie dokumentacji 

projektowej ulicy Łąkowej w Borkowie. Odbyła się dyskusja na wnioskiem złożonym przez 

Radną.  

Głosowanie: 8 głosów za, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciw 



Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

Beata Biała-Grzędzicka 
 

 

Podpisy członków Komisji:  

1. Ewa Romik  

2. Andrzej Chmielewski  

3. Remigiusz Kwieciński  

4. Beata Biała – Grzędzicka  

5. Weronika Chmielowiec 

6. Małgorzata Osowska 

7. Danuta Czerwińska  

8. Karolina Wołosowska – nieobecna  

9. Dariusz Grudniewski 

10. Monika Ficek  

 


